

**aurora**

CLIENT



**SWAROVSKI**



**CATEGORY:** Jewelry  
**SIZE:** 800 – 1,000 sf  
**TYPE:** All markets  
**TERRITORY:** Canada

**CATÉGORIE:** Bijoux  
**TAILLE:** 800-1 000 pc  
**TYPE:** Tous les marchés  
**TERRITOIRE:** Canada

**OVERVIEW:** Founded in 1895 in Austria, Swarovski designs, manufactures and markets high-quality crystals, genuine gemstones and created stones as well as finished products such as jewelry, accessories and lighting. As the world leader in cut crystal, Swarovski strives to bring beauty, innovation and luxury to the lives of the consumers. Now celebrating its 120th anniversary and run by the fifth generation of family members, Swarovski Crystal Business has a global reach with approximately 2,560 stores in around 170 countries

**CONTACT/COURTIER:**

Manon Parisien  
[mparisien@auroraconsultants.com](mailto:mparisien@auroraconsultants.com)  
o: (514) 737-6727 x 227  
m: (514) 627-0321

**WEBSITE:** <https://www.swarovski.com/>

**PROFIL:** Fondée en Autriche en 1895, Swarovski conçoit, fabrique et commercialise des cristaux de haute qualité, de vraies pierres précieuses et synthétiques ainsi que des produits finis tels que des bijoux, des accessoires et de l'éclairage. En tant que leader mondial du cristal coupé, Swarovski s'efforce d'apporter beauté, innovation et luxe à la vie des consommateurs. Aujourd'hui, Swarovski célèbre son 120e anniversaire et c'est géré par la cinquième génération de membres de la famille ; cette marque a une portée mondiale avec plus de 2 560 magasins dans environ 170 pays.

